



Are you thinking of
becoming a Catholic?

RCIA

St. Mother Teresa of Calcutta Parish 圣德肋撒堂区

A Journey In Faith

2022-2023 RCIA Program

Are you/your family members/friends interested in learning more about the Catholic Faith?

Catholic, but in need of other initial Sacraments (First Communion & Confirmation)?

If your answer is "YES" to any of these questions, please consider our RCIA program.

English, Cantonese and Mandarin Classes begin on October 2 at St. Therese Worship Site (218 W Alexander St. Chicago, IL 60616).

Please fill out this flyer and return it to us. For more information, you may call the office at 312-842-6777 or 312-842-7979

English RCIA _____

Name: _____

Phone: _____

Email: _____

2022-2023 英語，廣東話和國語

成人慕道班

您和您的家人及朋友想更多了解天主教信仰嗎？

若您曾在天主教領洗，您願意或需要完成其它入門聖事(初領聖體和 堅振)嗎？

若您的回答是"**YES**"，歡迎您參加我們的慕道班！

英語，廣東話，國語慕道班將於10月2日在中國城聖德力天主教堂開始！

有興趣的朋友，請填寫此傳單後交給教堂辦公人員，聯繫電話：**312-842-6777** 或 **312-842-7979**。

廣東話 _____ **國語** _____

姓名： _____

電話： _____